
 1 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PROTOKÓŁ  Nr XI/2007 

XI sesji  

Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  28 listopada  2007 roku 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    Ostrów Mazowiecka               l i s t o p a d               2007 



 2 

PROTOKÓŁ  Nr XI/2007 
XI sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

z dnia  28 listopada  2007 roku . 
 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21, 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  19  

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 
 

1. p. Mieczysław Szymalski  - Burmistrz Miasta, 
2. p. Jerzy Pawluczuk  - Z-ca Burmistrza Miasta, 
3. p. Tomasz Skibicki   - Sekretarz Miasta, 
4. p. Renata Trojanowska - Skarbnik Miasta, 
5. p. Anna Bałdyga   - Radca Prawny Urzędu Miasta, 
6. p. Wojciech Roszuk  - Naczelnik Wydziału OPO Urzędu Miasta, 
7. p. Halina Ambroziak  - Naczelnik Wydziału PNR Urzędu Miasta, 
8. p. Izabela Lenkiewicz - Naczelnik Wydziału RB Urzędu Miasta, 
9. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydziału ITS Urzędu Miasta, 
10. p. Brygida Mościcka   - Naczelnik Wydz. IPE Urzędu Miasta, 
11. p. Dariusz Nowacki   - Komendant StraŜy Miejskiej, 
12. p. Wanda Wiśniewska - Kierownik USC, 
13. p. BoŜenna Rostkowska  - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury, 
14. p. ElŜbieta Chojnacka  - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej, 
15. p. Leszek Mościcki          - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sport i Rekreacji, 
16. p. Witold Zadroga  - Prezes Zakładu Gospodarki Komunalnej 
      i Mieszkaniowej Sp. z o.o., 
17. p. Tadeusz Pianka  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o., 
18. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
19. p. Anna Łępicka   - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

Oświatowych,  
20. p. Olga Załęcka    -  przedstawiciel MłodzieŜowej Rady Miasta                       

i Powiatu, 
21. p. Daniel Krajza   - członek MRMiP 
22. p. Mirosław Przastek   - Prezes Spółdzielni  Mieszkaniowej „Nasz Dom”  
23. p. Tadeusz Malec   - V-ce Prezes  Spółdzielni Mieszkaniowej  „Nasz Dom” 
24. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej: „Nowiny Ostrowskie”, Kurier 

Ziemi Ostrowskiej, Tygodnik Ostrołęcki, Rozmaitości Ostrołęckie, Telewizja TELE-
TOP. 

Obrady rozpoczęto  o godzinie  1300, zakończono o godzinie 1630. 
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Punkt 1.  

Otwarcie     sesji i    uchwalenie    porządku    obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska dokonał otwarcia XI zwyczajnej 
sesji Rady Miasta, wypowiadając formułę „Otwieram XI sesję Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie Radnych Rady Miasta, Burmistrza Miasta                       
i Jego Zastępcę, Sekretarza Miasta i Skarbnika Miasta,  Dyrektorów i Kierowników miejskich 
jednostek organizacyjnych, oraz  Prezesów  spółek, których miasto jest udziałowcem, 
Naczelników  Wydziałów Urzędu Miasta, przedstawicieli prasy  i telewizji  oraz  wszystkich 
przybyłych gości.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe na stan 21, obecnych 
na sesji  jest  19  Radnych,  w związku z czym wszystkie uchwały podjęte  w toku obrad będą 
prawomocne. 

 

  Rada Miasta przystąpiła do uchwalenia porządku obrad XI-ej sesji. Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przypomniał, o tym Ŝe  Radni wraz   z materiałami na sesję 
otrzymali proponowany porządek obrad w następującym brzmieniu: 

 

Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i  uchwalenie porządku obrad.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2008 r.  

4. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości. 

5. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.  

6. Uchwała w sprawie ustalenia stawek za usługi w zakresie przyjęcia odpadów 
komunalnych. 

7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

8. Uchwała w sprawie powiadomienia Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta                               
o obowiązku złoŜenia oświadczeń lustracyjnych.  

9. Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta i efektach w 
tym zakresie.  

10. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

12. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska   zwrócił się z  pytaniem o  uwagi 
lub wnioski do proponowanego porządku obrad. 

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wystąpił o wprowadzenie do Porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie zmiany budŜetu miasta uchwalonego  Uchwałą                         
Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  z dnia 24 stycznia 2007 r. Projekt uchwały 
przedstawiony był na posiedzeniu Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego.  Przedstawienie projektu  uchwały wynika z konieczności wprowadzenia do 
budŜetu miasta ponadplanowych dochodów z tytułu  wydawania  zezwoleń na sprzedaŜ 
alkoholu oraz z konieczności dokonania przesunięć  wydatków inwestycyjnych  w ramach  
wydatków na   ul. Wołodyjowskiego, Mickiewicza, Szpitalną i zatokę parkingową na                            
ul. Widnichowskiej.  Zmiany w wydatkach inwestycyjnych umoŜliwi ą rozstrzygniecie 
przetargów i podpisanie umów na  budowę ul. Wołodyjowskiego i Mickiewicza.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  dodał, Ŝe na kolejnej sesji  tj. w dniu                  
19 grudnia 2007 r. planowane jest dokonanie gruntownych zmian budŜetowych.  

 

 W związku z brakiem innych uwag i wniosków Przewodniczący Rady Miasta                        
p. Krzysztof Laska  zaproponował aby projekt uchwały  w sprawie zmiany budŜetu miasta 
uchwalonego  Uchwałą  Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  z dnia 24 stycznia 
2007 r.  był wprowadzony do Porządku obrad jako punkt 8, a kolejne punkty zostały 
przesunięte o jeden.  

Następnie poddał pod głosowanie  wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do 
Porządku Obrad, jako punkt 8,  projektu uchwały  w sprawie zmiany budŜetu miasta 
uchwalonego  Uchwałą  Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  z dnia 24 stycznia 
2007 r. 

Rada Miasta w glosowaniu jednogłośnie 19 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                      
i 0 głosów „wstrzymujących się”  przyjęła powyŜszy wniosek. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  Laska odczytał i poddał pod 
głosowanie Porządek obrad.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jednogłośnie 19 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw”                      
i 0 głosów „wstrzymujących się”  przyjęła Porządek obrad w następującym brzmieniu: 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i  uchwalenie porządku obrad.  

2. Interpelacje i zapytania. 

3. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2008 r.  

4. Uchwała w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości. 

5. Uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.  

6. Uchwała w sprawie ustalenia stawek za usługi w zakresie przyjęcia odpadów 
komunalnych. 
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7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                        
i zbiorowe odprowadzanie ścieków.  

8. Uchwała w sprawie w sprawie zmiany budŜetu miasta uchwalonego  Uchwałą                  
Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka  z dnia 24 stycznia 2007 r. 

9. Uchwała w sprawie powiadomienia Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta                               
o obowiązku złoŜenia oświadczeń lustracyjnych.  

10. Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta i efektach w 
tym zakresie.  

11. Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne. 

13. Zakończenie obrad 

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował o tym, Ŝe Protokół               
z obrad X sesji Rady Miasta, został sporządzony tuŜ przed sesją, w związku z tym zostanie on 
przyjęty na kolejnej sesji.  

 

Punkt 2  

Interpelacje i zapytania 

Radny p. Krzysztof Listwon  nawiązał do wykonanej  modernizacji stawu miejskiego.   
Obecnie w rejonie stawu gromadzą się liczne grupy dzieci i młodzieŜy, które dewastują,   
dopiero co, zakończone  prace. Przypomniał, Ŝe staw jest monitorowany elektronicznie                         
w związku z tym  zaapelował  o podjęcie  interwencji w momencie niszczenia. Poddał pod 
rozwagę zwracanie  dzieciom uwagi przez megafon. Podkreślił,  Ŝe jeśli dzieci i młodzieŜ 
będą miały świadomość tego, Ŝe ich działania są obserwowane,  to moŜe ograniczą swe złe 
zachowanie.    

W dalszej kolejności Radny  p. Krzysztof Listwon podniósł kwestię  budowy                         
w mieście    napowietrznych  sieci przesyłowych przez  firmy multimedialne. KaŜda firma 
odrębnie  prowadzi swoją sieć  ustawiając nowe slupy, wzdłuŜ istniejących juŜ instalacji.  
Budowa tych sieci związana jest z niszczeniem chodników i trawników itp. Radny  poddał 
pod rozwagę wprowadzenie zapisu w nowym planie przestrzennego zagospodarowania 
miasta, który będzie dotyczył   prowadzenia tego typu sieci  odpowiednimi kanałami.    

Wiceprzewodniczący Rady  Miasta p. Eugeniusz Gałązka  podniósł  sprawę  
powierzchni  handlowej w obiekcie przy pl. Waryńskiego, która naleŜy do miasta. Dodał, Ŝe 
obecnie zostały otwarte prywatne lokale handlowe na piętrze obiektu, a miejskie nadal są  
zamknięte. Ten stan przynosi starty. Radny   podkreślił konieczność podjęcia szybkiej 
decyzji, najlepiej w sprawie przeznaczenia tych lokali do sprzedaŜy.  Dodał, Ŝe dotychczas 
prawdopodobnie kupcy, którzy wcześniej prowadzili  działalność na pl. Waryńskiego  juŜ 
zadeklarowali  czy są zainteresowani dzierŜawą tych pomieszczeń.  

Następnie Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Eugeniusz Gałązka  zapytał                          
o działania prowadzone na terenie cmentarza parafialnego.  Obecnie  geodeci dokonują  tam 
pomiarów,  natomiast   w mieście krąŜy informacja, Ŝe cmentarz ma być przekazany miastu.      

Radna p. Maria Bębenek  stwierdziła, Ŝe z chwilą  uruchamiania działalności przez 
kolejne  pawilony handlowe w obiekcie przy  pl. Waryńskiego coraz bardziej odczuwalny 
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staje się brak miejsc parkingowych w tym rejonie. Jest to skutek zmiany decyzji co do 
budowy parkingu podziemnego. Radna  podkreśliła potrzebę  zwracania uwagi na parkujące  
na skos samochody  w miejscach, które przeznaczone są do parkowania wzdłuŜ krawęŜnika.   

Radny p. Krzysztof Łukaszewski    zwrócił uwagę na potrzebę  wykonania tablic 
informacyjnych  o głębokości na stawie miejskim. Przypomniał, Ŝe zimą dzieci chętnie 
traktują staw jak lodowisko, jednak teraz gdy głębokość stawu dochodzi miejscami do 2 m. 
moŜe  to stanowić zagroŜenie dla ślizgających się dzieci.  W dalszej kolejności Radny wniósł        
o wykonanie przycinki drzew na ulicach. 

Radny p. Zbigniew Krych zwrócił się o przedstawienie uzasadnienia decyzji o zmianie 
lokalizacji kamery z  ul. Lubiejewskiej / rejon ZSP Nr 1/ na  ul. Widnichowską.  Dodał, Ŝe 
decyzja co do montaŜu kamery przy ZSP Nr 1 była  podyktowana m.in. opiniami Policji, 
która  zaliczała ten rejon do niebezpiecznych.  W dalszej kolejności  Radny  wystąpił                       
o wyŜwirowanie odcinka drogi łączącej ul. Sielską, za wiaduktem,  z odcinkiem drogi 
serwisowej przy obwodnicy. Droga ta jest bardzo uczęszczana zwłaszcza przez rowerzystów. 

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się o przygotowanie informacji na temat 
wysokości wpływów z Targowiska Miejskiego za ubiegły rok.  Radny przypomniał, Ŝe 
jeszcze w 2001 r. władze miasta dyskutowały o budowie basenu  w sąsiedztwie pawilonu  
sportowego przy ul. Warchalskiego, wykonana została za ponad 100 tys. zł.  dokumentacja 
techniczna na ww. zadanie. W nawiązaniu do tego  zwrócił się o przedstawienie  Klubowi 
Radnych „Nasze Miasto”  symulacji kosztów utrzymania  obiektu  sportowego przy 
Warchalskiego  i obiektów  „Za  Stawem”. 

W dalszej kolejności Radny zwrócił się z pytaniem o cel przebudowy ul. Duboisa, 
której stan techniczny nie jest bardzo zły.  Prowadzenie tej inwestycji   grozi paraliŜem 
komunikacyjnym w mieście.  

Radny p. Andrzej Morawski zwrócił się takŜe o przedstawienie informacji  na temat  
ile i jakiego rodzaju / w ramach jakich programów/  wniosków złoŜono  o środki zewnętrzne 
w ciągu ostatnich 5 lat.  Jakie środki zewnętrzne pozyskano w tym czasie dla miasta. Radny 
dodał, Ŝe w dzienniku „Rzeczpospolita” są publikacje na temat  pozyskiwania środków 
unijnych przez   województwo lubelskie, pomorskie czy dolnośląskie. Radny dodał, Ŝe nie 
widzi aby w  mieście pozyskano tego typu środki. 

Zdzisław Wilczyński  zwrócił się pytaniem o koncepcję  dalszej rozbudowy                                           
i funkcjonowania monitoringu miasta.   Dotychczas miasto wydatkowało duŜe środki  ok. 600 
tys. zł. w 2006 r. na to przedsięwzięcie. Obecnie  monitoring nie spełnia swojej roli.  Pod  
„okiem” kamery niszczone są  kosze na śmieci, znaki drogowe itp. Brakuje reakcji Policji                    
w tego typu przypadkach. Policjanci nie obserwują, tego co się dzieje na monitorach, nie 
moŜna nawet wyegzekwować nagrania.  Radny zapytał czy miasto nadal będzie finansowało 
tak działający monitoring. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  podniósł sprawę utrzymania dróg 
wojewódzkich. Poinformował o tym, Ŝe stale otrzymuje wiele telefonów od zbulwersowanych 
mieszkańców w sprawie  śmieci  wzdłuŜ ul. 3 Maja / na odcinku drogi wojewódzkiej/. 
Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska zaapelował o zintensyfikowanie  działań 
zmierzających do przejęcia administracji  tej drogi. W dalszej kolejności zapytał dlaczego 
dotychczas nie wykonano nawierzchni z kostki na fragmencie drogi dojazdowej od 3 Maja do 
MDK. Zaapelował takŜe o  monitowanie w sprawie ekranów wzdłuŜ obwodnicy, które 
zgodnie w wcześniejszymi decyzjami miały być wykonane w czerwcu br.  
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 W związku z zakończeniem zgłaszania interpelacji i zapytań Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe odpowiedzi będą udzielone                
w  punkcie  11  porządku obrad.  

 

Punkt 3. 

Uchwala w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2008r.   

 

Przewodniczący  Rady Miasta o. Krzysztof Laska  poinformował o tym,  Ŝe Radni 
otrzymali  projekt uchwały wraz z materiałami na sesję .    

 
 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
uchwalenie  stawek podatków lokalnych daje początek pracom nad budŜetem miasta na 
kolejny rok.  Podkreślił, Ŝe proponowane stawki  podatku od nieruchomości i od środków 
transportowych są wyŜsze od dotychczasowych o wskaźnik inflacji tj. 2,2%.  Nawiązując do  
podatku od środków transportowych  przypomniał, Ŝe stawki  tego podatku nie były 
podnoszone od kilku lat, a ponadto stosowano równieŜ  róŜne formy ulg dla przedsiębiorców 
prowadzących działalność transportową. Proponowany wzrost stawek  tego podatku 
skutkować będzie dodatkowymi ok. 17 tys. zł. dochodów. Burmistrz Miasta podkreślił, Ŝe   
obecne  miasto prowadzi  kosztowne inwestycje i powinno corocznie  podnosić o wskaźnik 
inflacji podatki i opłaty lokalne, dodał,  Ŝe jest to polityka zgodna z wnioskami  Radnych. 
 
 Przewodniczący  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu                
7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów” wstrzymujących się” jednogłośnie 
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały.  
  
 Przewodniczący Komisji  Gospodarki Komunalnej i  Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska p. Mieczysław Równy przedstawił opinię Komisji. Komisja                             
w głosowaniu  7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów” wstrzymujących się” 
jednogłośnie pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały.  
 
 
 Dyskusji nie podjęto. 
 

W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  odczytał 
a następnie poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   określenia stawek podatku od 
nieruchomości na 2008r.   

Rada Miasta w głosowaniu 19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i  0 głosów 
„wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XI/49/2007 

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na 2008 r.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 4 

 Uchwala w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości.  
 
 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali omawiany projekt uchwały wraz z materiałami na sesje. Konieczność 
podjęcia ww. uchwały wynika ze zmiany przepisów prawa w tej materii. Opracowane 
dokumenty zostały w znaczny sposób uproszczone. 
  

W związku z brakiem opinii Komisji  i brakiem dyskusji  Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska odczytał a następnie poddał pod głosowanie Uchwałę   w sprawie 
wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru informacji w sprawie podatku od 
nieruchomości. 

Rada Miasta w głosowaniu 19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i  0 głosów 
„wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XI/50/2007 

w sprawie wzoru deklaracji na podatek od nieruchomości oraz wzoru informacji w sprawie 
podatku od nieruchomości   

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 5 

Uchwala w sprawie określenia stawek podatku od  środków transportowych.    

Przewodniczący  Rady Miasta o. Krzysztof Laska  poinformował o tym,  Ŝe Radni 
otrzymali  projekt uchwały wraz z materiałami na sesję .    

  
 Przewodniczący  Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu                
7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów” wstrzymujących się” jednogłośnie 
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały.  
  
  
 Dyskusji nie podjęto. 
 

W związku z powyŜszym  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  odczytał 
a następnie poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie  określenia stawek podatku od  
środków  transportowych  

Rada Miasta w głosowaniu 19 głosami „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i  0 głosów 
„wstrzymujących się” podjęła  

Uchwałę Nr XI/51/2007 

w sprawie określenia stawek podatku od środków transportowych.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 6 

 Uchwała w sprawie ustalenia stawek za usługi w zakresie przyjęcia odpadów 
komunalnych.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe   
Radni otrzymali projekt uchwały wraz z materiałami na sesje.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja  w glosowaniu                 
5 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw i 2 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i  Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska p. Mieczysław Równy przedstawił opinie Komisji. Komisja                       
w głosowaniu  jednogłośnie 7 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów 
„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym 
kształcie.  

 Radny p. Krzysztof Listwon nawiązał do swojej interpelacji zgłoszonej na poprzedniej 
sesji Rady Miasta. Wejście  Polski do Unii Europejskiej   skutkuje  wzrostem cen odpadów, 
zwłaszcza niesegregowanych. W krajach unijnych ceny  odpadów  są zróŜnicowane                          
w zaleŜności od tego czy są one zmieszane czy segregowane. Wysokie ceny  wymuszają na  
samorządach  przystępowanie do  programu szerokiej segregacji odpadów komunalnych.                     
W mieście obecnie prowadzona jest „szczątkowa” działalność w tym zakresie.  Po raz kolejny 
Radny  zaapelował o podjęcie intensywnych  czynności w tym zakresie. Podkreślił, Ŝe 
wdroŜenie tego programu spoczywa na  barkach ZGKiM Sp. z o.o.   Następnie dodał, Ŝe  
przedstawiony projekt uchwały  określa tylko ceny przyjęcia śmieci na wysypisko, naleŜy 
jednak spodziewać się podwyŜek opłat za odbiór odpadów.  Poinformował o tym, Ŝe  projekt 
podwyŜek został juŜ przygotowany  jednak  po interwencji Przewodniczącego Rady Miasta 
nie został wprowadzony do porządku obrad dzisiejszej sesji.    

 Radny p. Zdzisław Wilczyński zwrócił uwagę na zapis § 1  mówiący o cenie  
odpadów z terenu miasta,  zapytał    w jakiej cenie będą przyjmowane  odpady spoza  terenu 
miasta. Jaka cena będzie dotyczyła odpadów  segregowanych.  

 Prezes ZGKiM Sp. z o.o. p. Witold Zadroga  wyjaśnił, Ŝe zapisy Uchwały są 
prawidłowe.  Cena obowiązuje wszystkie podmioty, które przywoŜą odpady na miejskie 
składowisko. Obecnie obowiązująca cena za odbiór odpadów  została wprowadzona  w 2003 
r. Zasadniczym powodem  wzrostu ceny jest  podwyŜka opłat za korzystanie ze środowiska.  
Odpady posegregowane są sprzedawane, jednak wpływy  nie pokrywają  kosztów segregacji, 
dlatego  Spółka proponowała wprowadzenie odpłatności za odbiór odpadów segregowanych.  
Prezes ZGKiM Sp. z o.o. dodał, Ŝe miasto naleŜy do wiodących gmin w zakresie gospodarki 
odpadami. Wskazał na artykuł w  najnowszym Tygodniku Ostrołęckim, z którego wynika, Ŝe  
w mieście obowiązują niskie ceny za odbiór odpadów.  W dalszej kolejności  poinformował o 
tym, Ŝe  została przygotowana dokumentacja na budowę stacji segregacji i opracowany 
program  gospodarowania odpadami. W grudniu br.  zostanie ogłoszony przetarg na realizacje 
I etapu stacji. W 2008 r. inwestycja będzie powaŜnie zaangaŜowana, planowane jest 
powadzenie takiej działalności, która umoŜliwi uniknięcie  płacenia opłaty środowiskowej.  
Podkreślił, Ŝe nowa inwestycja równieŜ będzie miała wpływ na  wysokość opłat za odbiór 
odpadów, podwyŜki są nieuniknione.  
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 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska nawiązując do wspomnianego 
artykułu prasowego  stwierdził, Ŝe ceny za odbiór odpadów na wysypisku w mieście są 
najwyŜsze spośród prezentowanych  w publikacji. Podkreślił, Ŝe wprowadzenie w  Ŝycie  
programu  gospodarki odpadami  wymaga szerokiej kampanii promocyjno – informacyjnej               
i edukacyjnej.  Wyraził nadzieję, Ŝe działania Spółki doprowadzą do tego, Ŝe  nie będzie 
konieczności odprowadzania opłaty za korzystanie ze środowiska.  Zaapelował o zmianę   
polityki wprowadzania podwyŜek opłat, Radni powinni być o tym fakcie poinformowani co 
najmniej pół roku wcześniej.  

 Radny p. Andrzej Morawski  zwrócił się z pytaniem o to czy  ZGKiM Sp. z o.o. 
planując  inwestycje podejmował starania o środki zewnętrzne  np. unijne  czy z Banku 
Ochrony Środowiska.   

 Prezes  ZGKiM Sp. o. o. potwierdził, Ŝe cena za  przyjęcie na wysypisko odpadów jest 
wysoka poniewaŜ wiąŜe się ona z wysokimi kosztami amortyzacji wysypiska, natomiast ceny 
za odbiór odpadów są niskie.  Kampania informacyjna i edukacyjna w zakresie segregacji 
odpadów jest prowadzona przy udziale  ZGKiM Sp. z o.o.  MontaŜ finansowy inwestycji PN. 
budowa stacji segregacji odpadów jest przygotowany.  Spółka  ma promesę  otrzymania 
dotacji  na 50% zadania z EKO- Funduszu,   ponadto zostanie zaciągnięty z Narodowego 
Funduszu Ochrony Środowiska  kredyt na 50% wartości zadania, kredyt ten moŜe zostać                  
w połowie umorzony. Środki unijne nie są obecnie moŜliwe do aplikacji.  Prezes ZGKiM               
Sp. z o.o. p. Witold Zadroga  przypomniał,  Ŝe opóźnienia w rozpoczęciu inwestycji wynikały 
z przedłuŜających się procedur związanych z  uzyskaniem niezbędnych dokumentów do  
wydania pozwolenia na budowę.  

 

 W związku z zakończeniem  dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska odczytał, a następnie poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie    ustalenia stawek 
za usługi w zakresie przyjęcia odpadów komunalnych.    

 

Rada Miasta w głosowaniu  głosami 14 „za”, przy  0 głosów „przeciw”  i 5  głosach 
„wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XI/52/2007 

w sprawie  ustalenia stawek za usługi w zakresie przyjęcia odpadów komunalnych  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 7 

 Uchwała w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę                    
i zbiorowe odprowadzanie ścieków.   

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował  zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali omawiany projekt Uchwały wraz z materiałami na sesje.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja  w glosowaniu                 
5 glosami „za” przy 0 głosów „przeciw i 2 głosach „wstrzymujących się”  pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej i  Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska p. Mieczysław Równy przedstawił opinie Komisji. Komisja                       
w głosowaniu  jednogłośnie 6 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 1 głosie 
„wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

 Radny p. Zbigniew Krych  wystąpił o przedstawienie definicji sprzedaŜy hurtowej 
wody.  Określenie to znajduje się w projekcie Uchwały, a nie jest jasne, kto moŜe  nabywać 
wodę po cenie hurtowej.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  przedstawił dostarczoną przez 
ZGKiM Sp. z o.o. definicję sprzedaŜy hurtowej wody. SprzedaŜ hurtowa wody to sprzedaŜ 
wody innym jednostkom posiadającym  zezwolenie na zaopatrzenie w wodę i zbiorowe  
odprowadzenie ścieków zgodnie z art. 16  ustawy  o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę                       
i zbiorowym  odprowadzaniu ścieków,  do dalszej odsprzedaŜy innym  odbiorcom  przy 
pomocy własnej sieci tych jednostek.  Podsumowując stwierdził, Ŝe zgodnie                              
z zacytowanymi przepisami tylko gmina Ostrów Mazowiecka była   odbiorcą hurtowym 
miejskiej wody. 

 Prezes ZGKiM Sp. z o.o. p. Witold Zagroda wyjaśnił, Ŝe  obecnie na powyŜszych 
zasadach  nabywa wodę  Zakład Usług Komunalnych i Rolniczych z gminy Ostrów 
Mazowiecka .  Woda przeznaczona jest dla Ugniewa. W tym przypadku cena  wody jest 
niŜsza poniewaŜ nie obejmuje kosztów utrzymania, konserwacji sieci i odczytów.  

 Radny p. Andrzej Morawski wniósł o wprowadzenie definicji  sprzedaŜy hurtowej 
wody do  Uchwały. 

 Radca Prawny Urzędu Miasta p. Anna Bałdyga wyjaśniła,  Ŝe nie ma konieczności 
wprowadzania tej definicji do uchwały poniewaŜ  Uchwała jest  sporządzona na podstawie 
przepisów ustawy, o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  i zbiorowym  odprowadzaniu ścieków,  
która  zawiera definicję sprzedaŜy hurtowej wody.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził,  Ŝe w związku                            
z powyŜszym wniosek Radnego p. Andrzeja Morawskiego jest bezzasadny. 

 Radny p. Zdzisław Wilczyński  zwrócił się z pytaniem o to czy Spółdzielnie 
Mieszkaniowe, które  rozliczają odbiorców wody,  mogą być traktowane jako odbiorca 
hurtowy. 
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 Prezes ZGKiM Sp. z o.o. p.  Witold Zadroga  poinformował o tym, Ŝe                                 
w przedłoŜonym piśmie, zawarte jest kto moŜe  być odbiorcą hurtowym i jakie powinien 
spełniać warunki.   

 

W związku z  zakończeniem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  
Laska odczytał a następnie  poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zatwierdzenia  
taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków.  

 

Rada Miasta w głosowaniu 14 głosami „za”, przy 0  głosów „przeciw”  i  5 głosach 
„wstrzymujących się” podjęła  

 

Uchwałę Nr XI/53/2007 

w sprawie  zatwierdzenia  taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzenie ścieków.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

 

Punkt 8 

Uchwała w sprawie  zmiany  budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą                     
Nr  IV/9/ 2007  Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 24 stycznia 2007 r.   

 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe 
Radni otrzymali projekt Uchwały  został przedstawiony  na posiedzeniu Komisji Gospodarki 
Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego,  pozostali Radni  otrzymali go w dniu 
dzisiejszym . 

  

Następnie Przewodniczący Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego p. Krzysztof Listwon  przedstawił opinię Komisji. Komisja zapoznała się                   
z powyŜszym projektem uchwały  na posiedzeniu, Radni rozwaŜali czy powyŜsze  zmiany nie 
mogłyby zostać dokonane  łącznie ze zmianami planowanymi na sesję grudniową.  Po 
wyjaśnieniach Burmistrza Miasta Komisja  zebrała się  ponownie w przerwie dzisiejszej sesji 
i w głosowaniu 7  głosami „za” przy 0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących   
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

W związku z  brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  odczytał a następnie  poddał pod głosowanie   Uchwałę  w sprawie   zmiany budŜetu 
miasta uchwalonego Uchwałą Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia                       
24 stycznia 2007 r.    

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  19 glosami „za” przy   0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  podjęła  
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Uchwałę Nr XI/54/2007 

w sprawie   zmiany budŜetu miasta uchwalonego Uchwałą Nr IV/9/2007 Rady Miasta Ostrów 
Mazowiecka z dnia 24 stycznia 2007 r. 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 9 

Uchwała w sprawie   powiadomienia Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta                       
o obowiązku złoŜenia oświadczeń lustracyjnych.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska poinformował zebranych o tym, Ŝe  
Uchwała  Nr V/21/2007 z dnia  z dnia 28 marca 2007 r. w sprawie powiadomienia Skarbnika 
Miasta i Sekretarza Miasta Ostrów Mazowiecka  o obowiązku  lustracyjnym została podjęta  
w oparciu o przepisy starej ustawy lustracyjnej, która w znacznej części została  
zakwestionowana przez Trybunał  Konstytucyjny  Dlatego tez zachodzi potrzeba ponownego 
jej podjęcia, w oparciu  o przepisy znowelizowanej ustawy lustracyjnej.  

 

W związku z brakiem  opinii Komisji i brakiem głosów w dyskusji  Przewodniczący 
Rady Miasta p. Krzysztof Laska odczytał a następnie poddał  pod głosowanie   Uchwałę                    
w sprawie  powiadomienia Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta o obowiązku złoŜenia 
oświadczeń lustracyjnych.  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  19 glosami „za” przy   0 głosów 
„przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się”  podjęła  

Uchwałę Nr XI/55/2007 

w sprawie  powiadomienia  Skarbnika Miasta i Sekretarza Miasta  o obowiązku złoŜenia  
oświadczeń lustracyjnych.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 10  

 Informacja o podejmowanych działaniach na rzecz promocji miasta i efektach                 
w tym zakresie.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował zebranych o tym, Ŝe  
Radni otrzymali  omawiany materiał informacyjny wraz z materiałami na sesję.  

  

 Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  dokonując wprowadzenia do dyskusji na 
temat promocji miasta podkreślił, Ŝe  bardzo obszerny materiał, świadczy  tym, Ŝe miasto jest 
promowane w wielu obszarach. Promocja zatacza coraz szersze kręgi i jest prowadzona                 
w sposób profesjonalny. Dodał, Ŝe moŜna podejmować nowe  i jeszcze lepsze działania 
jednak  uzaleŜnione to jest od moŜliwości finansowych.  Działalność miasta w zakresie 
promocji staje się dla innych samorządów wzorem do naśladowania, korzystają one                         
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z ostrowskich pomysłów. W Urzędzie Miasta  działaniami w zakresie promocji  zajmują się               
2 osoby,  jednak na  ogólną promocją pracują wszyscy i miejskie jednostki organizacyjne tj. 
MDK, MBP, MOSiR i miejscowe firmy.  Władze miasta   pracują nad promocją  gospodarczą  
miasta,  do inwestorów kierowane są oferty inwestycyjne.  W dalszej kolejności Burmistrz 
Miasta p. Mieczysław Szymalski zwrócił uwagę na to, Ŝe w mieście organizowanych jest  
wiele imprez, które juŜ na trwałe wpisały się w kalendarz tj. Dni Ostrowi, Spotkanie ze Św. 
Mikołajem przed Ratuszem, Sylwester, Spotkanie Noworoczne. Wskazał na róŜne  formy 
prowadzenia polityki informacyjnej miasta: strona internetowa, biuletyn informacyjny, 
kronika miasta, programy telewizyjne czy  punkt informacji w Ratuszu. Podniósł  kwestie 
bieŜącej współpracy oświatowej z miastem bliźniaczym Brembate di Sopra a takŜe 
przypomniał o podejmowanych działaniach w celu nawiązania współpracy gospodarczej                  
z Federacją Rosyjską oraz Ukrainą.  Podkreślił dobrą współpracę miasta z Ambasadami  USA 
i Kanady.  Zwrócił uwagę na bardzo wysoką jakość  wydawnictw ogólnokrajowych                 
o tematyce miasta.  Miasto mimo ogromnej konkurencji jest zauwaŜane i doceniane.  
Burmistrz Miasta p. Mieczysław  Szymalski poinformował o tym, Ŝe  Ostrów Mazowiecka 
jest na  225 miejscu w kraju  w zakresie  prowadzonej działalności  gospodarczej, było na 19 
miejscu w rankingu „Rzeczpospolitej”  w kategorii zarządzania.  Na zakończenie  wskazał na 
to, Ŝe miasto leŜy przy trasie Nr 8, co jest jednym  z głównych atutów miasta, i promocja 
będzie się wokół tego koncentrowała  Następnie podziękował wszystkim, którzy zajmują się 
w mieście promocją za ich wkład pracy w tę dziedzinę. 

Przewodniczący Komisji Oświaty Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw 
Socjalnych oraz Porządku Publicznego p. Krzysztof Łukaszewski przedstawił opinie Komisji. 
Komisja w głosowaniu jednogłośnie  opowiedziała się z przyjęciem Informacji                                  
o podejmowanych  działaniach na rzecz promocji miasta i efektach w tym zakresie.     

  

 Radny p. Krzysztof Łukaszewski  podkreślił, Ŝe przedstawiony zakres działań 
promocyjnych jest imponujący a jakość publikacji albumowych  jest bardzo dobra.  Wskazał 
na dwutorowość  miejskiej promocji wewnętrzną i zewnętrzną. Promocję wewnętrzną 
ukierunkowaną na rozpropagowanie działań władz miasta i Urzędu Miasta  ocenił dobrze. 
Radny stwierdził, Ŝe w zakresie promocji zewnętrznej brakuje  jej strategii. Promocja  
zewnętrzna powinna opierać się na wyeksponowaniu silnych stron miasta, atutów, które 
wyróŜnią miasto na tle innych samorządów.   Jako przykład wskazał np. Długosiodło, które 
słynie z grzybobrania.  Radny                 p. Krzysztof Łukaszewski  stwierdził,  Ŝe w sytuacji 
ograniczonych środków na promocję, praca koncepcyjna powinna  skupić się na  
wypracowaniu „dobrego pomysłu”. Podkreślił, Ŝe źle się stało, Ŝe miasto nie wyraziło zgody 
na korzystania z herbu miasta przez \miejscową Mleczarnię, obecnie moŜna by rozwaŜyć 
promowanie miasta poprzez umieszczenie herbu miasta na samochodach  ostrowskich 
transportowców. Byłaby to znakomita szeroka  promocja  przy uŜyciu niewielkich środków.  

 Radny p. Andrzej Morawski  stwierdził, Ŝe efektem promocji miasta powinny być 
nowe miejsca pracy.   Od 15 lat w mieście nie powstała Ŝadna nowa firma, wręcz przeciwnie 
upadł „Waryński” , „ZURAD”  ograniczył swoje działanie. Współpraca z miastem  
bliźniaczym Brembate di Sopra   nie wychodzi poza sferę oświatową.  Radny zwrócił równieŜ 
uwagę na publikowane róŜnego rodzaju rankingi, tworzone często w zamian za płatną 
reklamę.   Radny podkreślił, Ŝe  organizacja imprez typu Dni Ostrowi jest juŜ normą  w skali 
kraju. Dodał, Ŝe wiele  imprez jest wartych docenienia.  Zwrócił uwagę na fakt, Ŝe w ramach 
działań promocyjnych zbyt małą wagę przywiązuje się do osobistych kontaktów.                             
W promocję miasta powinni być angaŜowani  „starzy „ ostrowiacy rozsiani po całym kraju                
i zagranicy / naleŜy wykorzystywać w tym celu zjazdy absolwenckie/. Największą moŜliwość 
kontaktów mają parlamentarzyści, inne osoby zajmujące wpływowe stanowiska czy  
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biznesmeni, jednak miasto nie ma  swoich przedstawicieli ani w Sejmie ani w Senacie.  
Polityka  staje się obecna we wszystkich płaszczyznach Ŝycia społecznego i trzeba to 
zaakceptować. Przypomniał o tym, Ŝe Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska 
odebrał glos Radnemu p. Zbigniewowi Krychowi, który  apelował na sesji, o poparcie  
kandydata na posła z terenu miasta.  Radny podkreślił,  Ŝe miasto powinno mieć  swego 
reprezentanta w Parlamencie, wtedy promocja byłaby o wiele skuteczniejsza.  Radny                            
p. Andrzej Morawski  wskazał na potrzebę dokonania analizy potrzeb przedsiębiorców, 
którzy planują  inwestowanie.  Obecne przedsiębiorcy szukają  wykwalifikowanej  siły 
roboczej,  z czym jest problem zwłaszcza po  generalnej likwidacji szkół zawodowych.   
Radny przestrzegł przed tym, aby wydawnictwa, albumy czy foldery  miejskie były 
rzeczywistą promocją miasta, a nie  promowaniem konkretnych władz, co  w świecie biznesu 
jest bardzo  źle odbierane.   

 Burmistrz Miasta  p. Mieczysław Szymalski  podkreślił, Ŝe promocja miasta to nie 
tylko wałka z bezrobociem to równieŜ działania w innych obszarach. Przypomniał takŜe                    
o tym, Ŝe miasto wielokrotnie  miało posłów z terenu miasta.   Wskazał na to, Ŝe osobiście  
nawiązuje wiele kontaktów   bierze udział  w wielu spotkaniach w mieście i poza nim, w celu 
załatwienia priorytetowych dla miasta spraw podejmowane są róŜnego rodzaju działania                          
i uruchamiane są róŜnorodne kontakty. Nawiązując do wypowiedzi przedmówcy  stwierdził, 
ze firmy tj. KRUGER PHARMA, Schneider powstały w latach 1994 i później, duŜe firmy  tj. 
ROLSTAL czy ALPLA rozbudowały się pod koniec lat 90–tych  równieŜ dlatego, Ŝe                           
w mieście były sprzyjające warunki dla  przedsiębiorców.  Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski podkreślił, Ŝe miasto nie ma walorów turystycznych, a wiec musi poszukiwać 
innych atutów, obecnie  działania promujące koncentrują się na połoŜeniu przy trasie  Nr 8.  
Zaznaczył, Ŝe  promocja miasta to ogrom pracy wszystkich.  Zwrócił uwagę na  niewielki 
udział Radych w działaniach promocyjnych  np.  nieliczny udział w organizowanych 
uroczystościach  obchodów  święta 11  Listopada czy 3 Maja.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe miasto funkcjonuje              
w ramach obowiązujących przepisów i na wiele spraw tj. na likwidację szkół zawodowych, 
nie ma wpływu. Podkreślił, Ŝe obecnie  tworzenie  warunków do inwestowania nie jest takie 
proste, przedsiębiorcy mają duŜe wymagania np. uzbrojenie terenu, budowa dróg 
dojazdowych itp.   Nawiązując do   październikowych wyborów do  Sejmu i do Senatu RP 
Przewodniczący Rady Miasta p.  Krzysztof Laska wskazał na to, Ŝe partie nie dokonały 
ustaleń wewnątrz swoich struktur wystawiając kilku  kandydatów z jednej listy, to równieŜ 
miało wpływ  na  przegraną miejscowych kandydatów.  W dalszej kolejności podkreślił, Ŝe  
wszyscy Radni mogą równieŜ podejmować działania promocyjne.  

 Radny p. Stefan Przastek  jako przedstawiciel  ostrowskich przewoźników stwierdził, 
Ŝe ostrowskie firmy transportowe  bezpłatnie promują  miasto na całym świecie,  będąc 
wiarygodnymi partnerami i wzorowo wykonując swoją pracę.   

 

 Na zakończenie dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  
podziękował  wszystkim za prace włoŜoną w promocję miasta w mijającym roku, 
podziękował równieŜ za zgłoszone uwagi w tym zakresie.  Poinformował zebranych                         
o planowanej na 2008 r. imprezie  organizowanej przez  „Lato z radiem”. 

 

W związku z zakończeniem dyskusji  Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof 
Laska  stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła informację  o podejmowanych działaniach na rzecz 
promocji miasta i efektach w tym zakresie.  
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Punkt 11 

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w okresie między sesjami .  

 

 

 W związku z brakiem pytań do przedstawionego materiału  Przewodniczący Rady 
Miasta p. Krzysztof Laska stwierdził, Ŝe Rada Miasta przyjęła Informację Burmistrza Miasta                    
o pracy w okresie między  sesjami.  

 

Informacja o pracy Burmistrza Miasta w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 12.  

Odpowiedzi na interpelacje i wolne wnioski oraz sprawy róŜne.  

Burmistrz  Miasta p. Mieczysław Szymalski  nawiązując do interpelacji w sprawie 
niszczenia stawu miejskiego  i działania monitoringu wyjaśnił, Ŝe  jakość monitoringu jest 
bardzo dobra. W mieście działa 8 obrotowych kamer. Wprowadzenie w mieście fotoradaru               
i  monitoring  wpłynęło na poprawę stanu bezpieczeństwa w mieście. Obecnie problemem 
stała się bieŜąca obserwacja monitorów.  Jeden policjant, który jednocześnie jest dyŜurnym  
nie jest stanie  efektywnie obsługiwać monitoringu. Obecnie planowane jest przeniesienie  
monitoringu do Ratusza i prowadzenie stałej 24- godzinnej obserwacji / na to przedsięwzięcie 
planowane jest 60 tys. zł. w 2008r./.  Zostanie wykonane bezpośrednie, szybkie łącze 
telefoniczne  z  Komendą Policji. Burmistrz Miasta p. Mieczysław  Szymalski wyraził 
nadzieję, Ŝe wpłynie to  na poprawę  efektywność dziania monitoringu w mieście. Następnie 
zaproponował odbycie spotkania Radnych, Komisji Oświaty z Komendantem Policji na temat 
bieŜących spraw związanych z  bezpieczeństwem i porządkiem publicznym w mieście. 
Następnie poinformował o tym, Ŝe  obecnie są moŜliwości techniczne i jest planowane  
zainstalowania kamery w ramach  sieci monitoringu w rejonie Zespołu Szkół Publicznych 
przy ul. Stefana Grota Roweckiego.  Potwierdził, Ŝe naleŜy skierować do mieszkańców  
informację  o tym, Ŝe zmieniła się głębokość stawu miejskiego  i ślizganie się na nim moŜe 
być niebezpieczne.  Wyraził obawę o stan  nowych nasadzeń na stawie miejskim, dodał, Ŝe 
obecnie  podlegają one   gwarancji , jednak później zajmować się nimi będzie musiał 
konserwator zieleni, niezbędne będzie zakupienie odkurzacza do liści.   

W dalszej kolejności wyjaśnił, Ŝe  firma MULTIMEDIA  otrzymała zgodę na budowę 
sieci  przesyłowej, jednak obecnie  podczas prac nad opracowywaniem studium  a  później 
nad  zmianami planu przestrzennego zagospodarowania miasta naleŜało będzie wyeliminować 
budowę  przesyłowych sieci  napowietrznych.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  wyjaśnił, Ŝe dotychczas nie zostało 
przeniesione prawo własności gruntu pod obiektem handlowym  na pl. Waryńskiego.                      
W najbliŜszy piątek  wydane zostanie pozwolenie na uŜytkowanie pozostałych lokali 
handlowych , w najbliŜszym czasie ma się odbyć spotkanie z firmą, która zainteresowana jest 
nabyciem od miasta  powierzchni handlowej. Decyzja o sprzedaŜy zaleŜy  od  Rady Miasta. 
Obecnie, firma realizująca obiekt płaci miastu naleŜności  związane z brakiem moŜliwości 
korzystania z powierzchni handlowej.  Sprawa wypłaty miastu kwoty 400 tys. zł. za 
nieterminowe  oddanie  obiektu  znajdzie epilog w Sądzie.   



 17 

 W dalszej kolejności Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski poinformował 
zebranych o tym, Ŝe obecnie zostały przygotowane koncepcje zagospodarowania  terenów 
poł.  u zbiegu ul. 3 Maja i  ul. Pocztowej oraz  ul. 3 Maja i  ul. Słowackiego. Koncepcje 
zostaną przekazane Radzie Miasta do zaopiniowania. NaleŜy równieŜ rozwaŜyć warunki 
ewentualnego przetargu na zabudowę tego rejonu. WaŜną sprawą jest  kwesta praw własności 
gruntu  miejskiego czy ma być on  od razu sprzedany czy  prawo własności przekazane 
dopiero po zabudowaniu terenu zgodnie z koncepcją. Nawiązując do kwestii trudności                       
z parkowaniem  przy obiektach handlowych, dodał, Ŝe obecnie tego typu przedsięwzięcia 
muszą  posiadać parkingi podziemne. 

Nawiązując do interpelacji w sprawie cmentarza parafialnego  Burmistrz Miasta                  
p. Mieczysław Szymalski   poinformował o tym, Ŝe obecnie władze miasta wspólnie                          
z Księdzem Dziekanem  Edmundem Chmielewskim i Konserwatorem Zabytków  prowadzą 
inwentaryzację cmentarza.  Planowane jest wykonanie  utwardzonych alejek i oświetlenia                  
a takŜe odrestaurowanie kaplicy cmentarnej i części nagrobków.  W związku,  z tym, Ŝe 
cmentarz parafialny nie przyjmuje juŜ nowych pochówków niebawem stanie się tylko  
zabytkiem.  

 Obecnie prowadzone są prace  związane z przygotowaniem nowej koncepcji 
zagospodarowania Targowiska Miejskiego. Zostały wypowiedziane  mowy na prowadzenie 
Targowiska  i do czasu rozstrzygnięcia nowego przetargu prowadzeniem Targowiska zajmuje 
się ZGKiM Sp. z o.o. Dochody  z prowadzenia  Targowiska  za 2007 r. wynoszą ok. 230 tys. 
zł.  

Burmistrz Miasta  p. Mieczysław Szymalski  poinformował zebranych o tym, Ŝe                   
z budŜetu miasta   wydatkowana została kwota  ponad 100 tys. zł.  na przygotowanie 
dokumentacji na budowę basenu przy ul. Warchalskiego. Podkreślił, Ŝe mimo tego, iŜ sam był 
orędownikiem  idei budowy basenu  przy ul. Warchalskiego to z pespektywy czasu widać, Ŝe 
była to decyzja nie trafna. Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski   przypomniał, Ŝe 
budowa  Wielofunkcyjnego pawilonu sportowego kosztowała miasto 3 mln. zł. natomiast 
pozyskano na tę inwestycję 4 mln. zł. środków zewnętrznych. Dodał, Ŝe koszty utrzymania 
nowych obiektów „Za stawem” pochłoną ok. 1 – 1,5 mln. zł.  Zobowiązał  się do  
przedstawienia na piśmie  symulacji kosztów utrzymania ww. obiektów.  

Nawiązując do sprawy  modernizacji ul. Duboisa  Burmistrz  Miasta p. Mieczysław 
Szymalski  wyraził zdziwienie  interpelacją  Radnego p. Andrzeja Morawskiego.  
Przypomniał, Ŝe  od wielu lat trwają  starania o modernizacje tej ulicy.  Ulica nie ma 
wykonanego odwodnienia i ma tylko bardzo cienką warstwę  nawierzchni.    Przebudowa 
drogi wraz z chodnikami ma się zakończyć do  sierpnia  2008 r.  W ramach realizacji będzie 
wykonane rondo i  sygnalizacja świetlna. Został przygotowany projekt organizacji ruchu  na 
okres trwania przebudowy ul. Dubois.  

Burmistrz Miasta p. Mieczysław Szymalski  poinformował o tym, Ŝe przedstawi na 
piśmie wykaz pozyskanych do budŜetu miasta środków z zewnątrz.  

Nawiązując do kwestii związanych z  utrzymaniem ul 3 Maja na odcinku 
administrowanym przez Zarząd dróg w Czerwinie wyjaśnił, Ŝe są trudności w  osiągnięciu 
kompromisu w tej sprawie.  Podobnie  problematyczne są uzgodnienia związane                                            
z  wykonaniem  wjazdu w drogę prowadzącą do MDK.  Burmistrz Miasta p. Mieczysław 
Szymalski  wyjaśnił, Ŝe podejmowane są i będą działania  w tych kwestiach, zobowiązał się,  
do  tego, Ŝe  wjazd zostanie wykonany.   Przypomniał, Ŝe  miasto posiada pisemne  
potwierdzenia  wykonania ekranów wzdłuŜ obwodnicy,  zapewnił, Ŝe będą wysłane w tej 
sprawie pisma ponaglające.   
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Nawiązując do budowy trasy Via Baltica, stwierdził,  Ŝe decyzja o jej przebiegu   jest 
uzaleŜniona od   wielu  spraw, w tym od decyzji parlamentarzystów, których Ostrołęka ma 
trzech/ a więc ma większe moŜliwości lobowania/.  Z obecnych informacji wynika, Ŝe  trasa 
ekspresowa do Wyszkowa ma być zrealizowana do  2008 r., do Ostrowi  do 2010 r. natomiast  
do Białegostoku do 2012r.  

Radny p. Krzysztof Łukaszewski podkreślił, Ŝe na spotkaniu z Komendantem Policji  
naleŜy podnieść problem  niszczenia mienia społecznego i   potrzeby nawiązywania 
kontaktów Policji z mieszkańcami.  

 

Zastępca Burmistrza Miasta p. Jerzy Pawluczuk  wyjaśnił, Ŝe  wykonanie wjazdu do  
MDK wymaga  wykonania uzgodnień i projektu, ale naleŜy to wykonać.  Potwierdził, Ŝe 
obecnie w mieście postępuje zagęszczanie sieci napowietrznych i przesyłowych, ale  
ograniczenia ich budowy nie ma w planie przestrzennego zagospodarowania miasta,  
Zapewnił,  Ŝe przed rozpoczęciem wegetacji drzew zostanie wykonana przycinka drzew. 
Poinformował  tym, Ŝe  ZGKiM Sp. z o.o.  otrzymała zlecenie wyŜwirowania łącznika drogi 
serwisowej i ul. Sielskiej jednak ten łącznik  przebiega przez grunt prywatny. 

Radny p. Krzysztof Listwon przypomniał o tym, Ŝe inicjatorem i entuzjastą powstania 
w mieście monitoringu był poprzedni Komendant  Policji p. Sławomir Lewandowski, obecnie  
po zmianie Komendanta  zmniejszyły się efekty działania monitoringu. Rada Miasta powinna  
wypracować swoje stanowisko w tej sprawie.  NaleŜy podjąć działania w kierunku zmiany tej 
niepokojącej sytuacji.   

Radna p. Maria Bębenek wystąpiła o zwieszenie ilości koszy na śmieci na ulicach 
miasta zwłaszcza w centrum. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska wniósł o to aby  w rejonie sklepów 
spoŜywczych  kosze były znacznie większe.  

Radny p. Mieczysław Pasztaleniec  potwierdził, Ŝe obecnie sytuacja w zakresie 
bezpieczeństwa  w mieście uległa pogorszeniu.  Zmniejszyła się ilość  pieszych patroli  
policyjnych, nie ma patroli z psem.  Zaapelował o wyjaśnienie przyczyn tej niepokojącej 
sytuacji. W dalszej kolejności Radny wystąpił o ujęcie w porządku obrad  jednej z kolejnych 
sesji tematu przekształceń prawa uŜytkowania wieczystego gruntów w prawo własności na 
rzecz Spółdzielni Mieszkaniowych. Rada Miasta powinna wypracować stanowisko w zakresie  
bonifikaty związanej z przekształceniem. Radny nawiązał takŜe do konieczności 
wprowadzenia  segregacji  odpadów komunalnych.  Segregacja jest sprawą bardzo pilną, jeśli  
nie zostanie  uruchomiona w szerszym zakresie wyŜsze koszty   za wywóz odpadów  dotkną 
wszystkich mieszkańców. Podkreślił, Ŝe program segregacji powinien być wprowadzony juŜ 
wcześniej. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  podkreślił, Ŝe z funkcjonowaniem 
miasta wiąŜe się wiele spraw i problemów dla władz samorządowych najwaŜniejsze są 
kwestie bezpieczeństwa i realizacja ustawowych zadań. Wiele decyzji  władz miasta jest 
uzaleŜnionych od  czynników obiektywnych. Jest wiele niewiadomych w zakresie pozyskania 
środków unijnych, od otrzymania tych funduszy zaleŜy los  miejskich inwestycji i sytuacja 
finansowa miasta.   

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  poinformował o tym, Ŝe 
w dniu 19 grudnia br. odbędzie się sesja Rady Miasta podczas, której  planowane są zmiany  
w budŜecie na 2008 r.  Poinformował o tym, Ŝe ze  względu na krótkie terminy zasadnicze  
propozycje zmian dostarczone będą Radnym w terminie statutowym jednak, drobniejsze, 
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które  powstaną później, przedstawione zostaną  tuŜ przed sesją.  Zaproponował, Ŝe jeśli nie 
będzie sprzeciwu , ta propozycja zostanie zaakceptowana. Sprzeciwu nie było.   

Na zakończenie przypomniał, o tym, Ŝe w dniu 30 listopada br. odbędzie się szkolnie 
Radnych  na temat „Dostępność funduszy europejskich dla samorządów”. 

 

Punkt 13. 

Zakończenie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska  stwierdził, Ŝe porządek obrad XI-ej 
zwyczajnej sesji Rady Miasta został wyczerpany, serdecznie podziękował wszystkim za 
aktywny udział w obradach,  po czym wypowiedział formułę: "Zamykam obrady XI-ej sesji 
Rady Miasta Ostrów Mazowiecka".  

 Na tym obrady XI zwyczajnej sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka zostały 
zakończone.     

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Krzysztof Laska 

 

Protokolant 

mgr Izabela Rejniak 
Inspektor ds. 
obsługi Biura Rady Miasta 
 


